

Sonnenberg Law Firm

Sternstraße 67, 40479 Düsseldorf, Germany 德国杜塞尔多夫
电话: +49 (211) 51 369 108 (德 / 英文)
+49 (211) 51 369 178 (中文)
传真: +49 (211) 51 369 278
电邮: info@ra-sonnenberg.de
网址: www.ra-sonnenberg.de



SONNENBERG
宋能倍律师事务所

我们的海外投资计划服务 —— 低成本高回报 德国公司设立, 虚拟办公室, 欧盟商标 / 专利 / 外观设计注册

您的优势:

● **国际商务:** 海外注册公司 ● **国际市场:** 海外商标, 专利, 外观设计 ● **安全投资:** 海外资产 ● **节省开支:** 实惠且固定的日常支出
● **节省时间:** 不需要本人亲身出现 ● **政府支持:** 中国和德国资助 ● **可供选择组合:** 德国签证或者居留许可 ● **值得信赖:** 由注册持牌德国律师提供可信的服务

简便的德国有限责任公司设立程序:

● 选择一个我们提供的德国虚拟办公室的地址, 北部的汉堡, 东部的柏林, 西部的杜塞尔多夫或中心地带的法兰克福
● 若您想本人参与设立过程: 我们帮助您申请商务签证, 您入境德国, 我们陪同您到公证处完成公司设立程序, 以及到银行开设账户
● 若您本人不计划参与设立程序: ◆ 我们将会代表您在德国公证处办理设立德国有限责任公司 (GmbH) 的手续并为您开设公司银行账户 ◆ 您在您居住地的德国大使馆 / 领馆签署并公证公司成立同意书和公司注册申请书 (或先在中国公证处签署公证, 再送居住地的德国大使馆 / 领馆公证) ◆ 您将公司的注册资本注入在银行设立的公司帐户 (供选择: 注入我们律所的信托账户) ◆ 我们将您的公司登记到德国公司工商注册登记表 ◆ 周期: 4 到 6 周

全方位的德国有限责任公司 (GmbH) 管理:

我们全方位的虚拟办公室服务包括提供注册地址, 电话及传真服务, 信件往来, 提供会议室以及更多其他服务。只需要支付实惠且包括一切日常支出在内的费用, 我们就能够帮助您处理公司的财务会计, 年度报表以及税务事宜。进一步也可以提供公司启动助理 (市场调研以及指导, 对接服务, 展会等)。

德国多次往返签证或居留许可:

符合一定条件, 我们就能够为您办理自由出入德国以及欧洲的签证。我们为您提供经验丰富的建议并为您的移民程序提供支持。

便利的德国或欧盟商标 / 专利 / 外观设计 (知识产权) 注册:

● 提供咨询使您的知识产权注册符合许可要求 ● 管理注册流程 ● 在知识产权登记期间 (可至 10 年或者更多) 作为您公司的代理人 ● 监控延期时限 ● 报告注册后其他有冲突的知识产权的登记 ● 注册周期: 3 至 12 个月 (取决于您登记的知识产权的性质以及被保护的区域)

德国及中国政府资助:

● 中国政府为您的海外商业战略以及投资, 比如品牌发展, “走出去” 或 “品牌建设万里行” 项目提供支持
● 德国政府也为外国投资提供很多支持。我们可以帮助您对此进行申请, 降低您的投资成本!

您想了解更多的信息?

我们网页上的下载专栏中包含了更多的背景信息资料。若能为您的项目提供普遍的咨询或者提供符合您个案的建议我们将倍感荣幸。请随时与我们联系!

Sonnenberg Law Firm

Sternstraße 67, 40479 Düsseldorf, Germany

Tel: +49 (211) 51 369 108 (De./Engl.)

+49 (211) 51 369 178 (Chin.)

Fax: +49 (211) 51 369 278

E-Mail: info@ra-sonnenberg.de

Internet: www.ra-sonnenberg.de



Our Overseas Investment Package – low expenses for high benefit

German Company Foundation, Virtual Office, European Trademark/Patent/Design Registration

Your Advantages:

● **International business:** Overseas Registered Company ● **International market:** Overseas Trademark, Patent, Design ● **Safe investment:** Overseas Assets ● **Save money:** Low and fixed running costs ● **Save Time:** no need for your personal presence ● **Government support:** Chinese and German subsidies ● **Optional:** German visa or residence permit ● **Trustable:** Reliable service by certified German lawyers

Easy German Ltd. company (GmbH) foundation process:

● Select one of our German virtual office addresses in Hamburg (north), Berlin (east), Düsseldorf (west) or Frankfurt (centre)
● If you prefer to attend foundation procedure in person: We support your business visa, you come to Germany and we accompany you to notary for company foundation and company bank account opening
● If you prefer not to attend foundation procedure in person: ◆ We represent you at German notary for German Ltd company (GmbH) foundation and open the company's bank account ◆ You sign company foundation approval letter and registration application certified by (optional: Chinese notary and) German Embassy/Consulate at your country of residence ◆ You transfer capital stock on company's bank account (optional: via our law firm trust account) ◆ We register your company at the German company register ◆ Period: 4~6 weeks

Full German Ltd. company (GmbH) management:

Our comprehensive virtual office service includes registered address, telephone & fax service, post forwarding, conference room, and many more. We care for your company finance accounting, annual report and taxation matters for low and all inclusive running costs. Start up assistance (market research and guidance, match-making service, exhibition, etc) can be provided.

German multiple visa or residence permit:

Under certain circumstances, your flexible entry to Germany and Europe can be arranged. We offer you experienced advice and support on your immigration procedure.

Convenient German or European Trademark/Patent/Design (IP) registration:

● Advise you on permissibility of your IP registration ● Manage registration procedure ● Represent your company while IP is registered (up to 10 years or more) ● Watch extension deadlines ● Report following conflicting IP registrations ● Registration Period: 3~12 months (depending on your IP nature and protected territory)

German and Chinese subsidies:

● Chinese government provides support for your overseas business strategy and investment, e.g. brand development, "go global" or "Ten Thousand Miles March for Brand Building" programs
● German government offers several grants for foreign investments, too. We manage your application to compensate your expenses!

You want to know more?

Our website download section contains further background information materials. It is our pleasure to provide you general and individual advice designed for your project. Please do not hesitate to contact us!